
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 22. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 91
Såfremt den skitserede fremgangsmåde er lovmedholdelig, vil ministeren da
oplyse, om prisen på fjernvarme skal falde tilbage til tidligere niveau, når ind-
skudskapitalforrentningen er endeligt realiseret? Hvis dette ikke er tilfældet,
bedes ministeren oplyse, om han agter at foretage sig noget i den anledning –
eller om holdningen er, at nu har forbrugerne vænnet sig til den høje pris, og
så kan man lige så godt fastholde den?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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